
 
  שלום לפגסוס,

    
  חנה ואנכי נסענו לטיול עם פגסוס , לטיול פולין המתחדשת, זה הטיול הראשון שלנו עם פגסוס,

  ואנו מאושרים מאד ששמענו בקול חבר שהמליץ על פגסוס,
ראינו את ההבדל בין פגסוס וחברות   הטיול היה מוצלח מאד, ההכנה לפני תוך כדי ובמהלך כל הטיול

  אחרות,
ומדויק על פולין המתחדשת, שילוב   הרבה מאד בזכות המדריכה הנהדרת פנינה לבנון, שגילתה ידע רב

  יפה ועדין עם ההיסטוריה של יהדות פולין,
, פנינה השרתה אוירה נעימה בכל מהלך הטיול ודאגה לכל פרט והכל בצורה שתבנן לכל חברי הקבוצה

  קטן כגדול,
   

  שיש מדריכה כזו,  כל הכבוד לפגסוס
   

  היום חנה ומיכה גלבוע הפכנו להיות שגרירים נאמנים לכם,
   

  לאבנר ניר,  אנא העבירו את המייל
   

  מצ"ב תמונות של הקבוצה ,
   

  בברכה חנה ומיכה גלבוע
 
 

 


